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Interpellation om flyktingmottagande
Karlstad är en rik kommun som är i en expansiv fas. Vi har en målsättning om att öka ännu 
mer för varje år och just nu finns det människor i vår närhet som inte önskar annat än att få bo 
på en trygg plats utan krig och terror. Men tyvärr skiner inte Karlstads sol lika starkt för dem 
som mest behöver det.

Karlstad tar i snitt emot 0,8 asylsökande/100 invånare vilket placerar oss på plats 210 av 
Sveriges 290 kommuner. Vid en jämn fördelning borde vi ta emot 1517 asylsökande, vilket 
ger oss en differens på -789 personer. Vi kan och måste göra mer.

Staten har nu beslutat om extra anslag för 2015 och 2016, Karlstads andel av medlen är drygt 
30 miljoner kronor. Hur dessa ska fördelas och till vad de ska användas är ännu okänt.

För de ensamkommande barnen får kommunen 1900kr/dygn som ska täcka alla kostnader. 
Och det gör de, om inte barnen placeras hos vinstdrivande aktörer som tar ut överpriser för 
placeringarna.

Jag önskar därför får svar på följande frågor från Per-Inge Lidén (MP) ordförande i 
arbetsmarknad-och socialnämnden:

1. Vad är kommunens kostnad för kommunexterna placeringar av ensamkommande 
barn?

2. Vad är kommunens kostnad för placeringar hos privata aktörer?
3. Varför vi inte tar emot fler asylsökanden och ensamkommande barn?
4. Finns det planer och beredskap för evakueringsboenden och har dessa rapporterats in 

till Migrationsverket?
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